
nADA MIE,IsIfi
W KOLBUSZOWEJ

Protokół Nr IIl24

z II sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Kolbuszowej odbytej
w dniu 29 maja2024 roku w budynku Fundacji na Rzecz Kultury Fżycznej i Sportu

w Kolbuszowej przy ut. Wolskiej 2.

ObradY II sesji Rady Miejskiej w Kolbuszowej rozpoczęto o godzinie 8:00. Sesję
otworzYł i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej w Kolbuszowej P. Jan Fryc.
W sesji udział wzięło osiemnastu radnych (nieobecny radny: Zbigniew Pytlak oraz Stanisław
Długosz i Tomasz Ząbczyk, ktorzy do tej pory nie złożyli ślubowania radnego), sołtysi,
Przewodniczący Zarządów osiedli oraz zaproszeni goście co, potwierdzają załączone do
Protokołu listY obecnoŚci. Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził prawomocność obrad
II sesji Rady Miejskiej w Kolbuszowej.

Burmistrz Kolbuszowej P. Grzegorz Romaniuk zgłosił wniosek o uzupełnienie
Porządku obrad o punkt dot. podjęcia uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na
dokumęntację projektową chodnika w miejscowości swierczów,

Porządek obrad II sesji Rady Miejskiej w Kolbuszowej przedstawia się następująco:

1, Przyjęcie porządku obrad sesji.
2, Przyjęcie protokołu zpoprzedniej sesji,
3. Informacja o zarządzeniach wydanych przez Burmistrza Kolbuszowej w okresie

pomiędzy sesjami,
4. SPrawozdanię z ręalizacji programu współpracy gminy Kolbuszowa z organizacjami

Pozarządovłymi oraz podmiotami prowadzącymi działalnośc pożytku publicznego za
2023 rok.

5, Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budzecie gminy Kolbuszowana2024 rok,
6, Przedstawienie raportu o stanie gminy Kolbuszowa za2023 rok.
7. Debata nad raportem o stanie gminy Kolbuszowa.
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Kolbuszowej wotum zaufania.
9, Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzeniai zatwięrdzęnta sprawozdania finansowego

gminY Kolbuszowawraz ze sprawozdaniem z wykonania budzetu gminy Kolbuszowa
za2023 rok.

10, Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kolbuszowej
z ty,tułu wykonania budzetu gminy Kolbuszowaza2023 rok,

1 1. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcie zobowiązania (dokumentacja projektowa na
chodnik w Swierczowie).

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowyll-)
nieruchomoŚci gruntowej, własności Gminy Kolbuszowa, połozonej w Kolbuszowej w
rejonie ulicy Prof. Zytkowskiego.

l3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz gminy
Kolbuszowa niezabudowanej nieruchomości gruntowej połoźonej w Porębach
Kupieńskich.

l4. podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza kolbuszowej.
15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania dięt oraz zwrotu

kosztów podrózy.
l6. Sprawy rożnę,



Ad1

wniosek zgłoszony przezBurmistrza kolbuszowej p. Grzegorz Romaniuk zgłosił wniosek o

uzupełnienie po.rąjku obrad o punkt dot. podjęcia uchwały w sprawie zaciągnięcia

zobowiązania na dokumentac;ę pró3et<tową ctrodnika w miejscowości Swierczow uzyskał

akceptację ze strony radnych Rady Miejskiej w Kolbuszowej,

ZA: |7,PMECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁoSU: l, NIEOBECNI: 3

l

Wyniki imienne: Z^ (17)

Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja,Julian Dragan, Jan Fryc, KatanynaFurtak_Draus, Grżyna

Halat, Adam Kaczanowski, Michał Karkut, Grazynawaziarz, Dariusz ocimek, Piotr Panek,

Rafał Przybyło, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, Karol Wesołowski, Krzysztof Wójcicki,

Łukasz Zygora

BRAK GŁOSU (l) Józef Fryc

NIEOBECNI (3) Stanisław Długosz, Zbigniew Pytlak, Tomasz Ząbczyk

Porządek obrad II sesji Rady Miejskiej został przyjęty,

ZA: IT,PMECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁoSU: l, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne: ZA (17)

To-u., Chlebek, Jarosław Czaja,Julian Dragan, Jan Fryc, KatarzynaFurtak-Draus, GrazYna

Halat, Adam Kaczanowski, Michał Karkut, GrażynaMaziarz,Dariusz Ocimek, Piotr Panek,

Rafał przybyło, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, Karol Wesołowski, KrzYsztof WÓjcicki,

Łukasz Zygora

BRAK GŁOSU (1) Józef Fryc

NIEOBECNI (3) Stanisław Długosz, Zbigniew Pytlak, Tomasz Ząbczyk

Ad2

protokół z sesji Rady Miejskiej w Kolbuszowej odbytej w dniu 6 maja ŻOŻ4 roku został

wyłożony do wglądu przezradnych. Uwagi lub zmiany do protokołu należY składac w Punkcie

spravvy różne. W przypadku braku uwag i zastrzeżeń. protokół uznaje się za przyjęty,

Ad3

Wykaz zarządzehBurmistrza Kolbuszowej wydanych w okresie pomiędzy sesjami:

1. Zarządzenie nr 276124 z dnia 07.05.20ż4 w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie

w dzierżawę części nieruchomości gruntowej położonej w Kolbuszowej- własnoŚĆ

gminy Kolbuszowa.
ż. żarządzenię nr ż77l24 z dnia 07.05.żO24 w sprawie powołania Komisji Oceniającej

w celu wyłonienia najlepszego oferenta ubiegającego się o dotację zbudżetl gminY na

wykonywanie zadań własnych gminy Kolbuszowa,



3, Zarządzenie nr 278/24 z dnia 07.05.2024 w sprawie ptzyznania dotacji
z budzetu gminY Podmiotom wybranym w otwartym konkursie ofert przeprowadzonym
w dniu 07.05.2024.

4, Zarządzenie nr 279124 z dnia 07,05.2024 w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie
w dzierŻawę częŚci nieruchomości gruntowej połozonej w Końusro*ej- własność
gminy Kolbuszowa,

5, Zarządzenię nr 280124 z dnia 07.05.2024 w sprawie powołania Komisji oceny
wniosków o udzielenie pożyczek składanych przęz organizacje pozarządow:e
i PodmiotY wYmienione w art. 3 ust. 3ustawy o działalności pozyku'publicznego
i wolontariacie z terenu Miasta i Gminy Kolbuszowa na realizację zadań statutowych
na terenie Miasta i Gminy Kolbuszowa współfinansowanych' ze środków Unii
Europejskiej lub z innych żródęł pomocowych.

Ad4

SPrawozdanie z realizacji programu współpracy gminy Kolbuszowa z organizacjami
PozarządowYmi oraz Podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publiczn ego za2023 rok
Przedstawił Skarbnik P. Jacek Mroczek. Sprawozdanie stanowi załącinikdo protokołu.

RadnY P. Tomasz Chlebek zwrócił się z wnioskiem o uszczegółowienie w przedstawionym
sPrawozdaniu informacji z jakich środków były realizowane poszc zególne zadania, czy były to
Środki zPochodzące zbudżętu gminy czy z d,ofinansowań. Zaapeloiał aby w przyszłości tego
typu spraw ozdania przed stawiały równiez żr ó dło fi nan sowania.

Ad5

Projekt uchwałY w sPrawie zmian w budzecie Gminy Kolbuszowa na 2024 rok przedstawił
Skarbnik P. Jacek Mroczek. Projekt uchwały zakiad,a: zwiększenię dochodów o kwotę
8l 872,00 zł, zwiększenie wYdatków o kwotę 801 086,72 zł, zmniejszenie wydatków o kwoti
7I9 214,72 zł. Rada Miejska w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym przyjęła Uchwałę
Nr 1116124 w przedmiotowej sprawie.

ZA: 15, PRZECIW: 2, WS'IRZYMUJĘ SIĘ: l, BRAK GŁoSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imiennę: ZA (l5)

Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja,Julian Dragan, Jan Fryc, GrażynaHalat, Adam Kaczanowski,
GraŻYna Maziarz, Dariusz Ocimek, Piotr Panek, Rafał Przybyło, Stanisław Rumak, Norbert
Tylutki, karol wesołowsk i, lKrzy sztof wój cicki, Łukasz zy gora

PRZEC I W (2 ) Józef F ry c, Katar zyna Furtak-Draus

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Karkut

NIEOBECNI (3) Stanisław Długosz, Zbigniew Pytlak, Tomasz Ząbczyk

Ad6

RaPort o stanie gminy Kolbuszowa przedstawił Skarbnik P. Jacek Mroczęk. Raport stanowi
załącznik do niniej szego protokołu.



Ad7

Debatę w ramach raportu o stanie gminy podjął radny P, Michał Karkut, Zapytał czy Burmistrz

Kolbuszowej widzi potrzebę porr"r."niu iranic Kolbuszowa w persPektYwie PolePszenia

demografii miasta. Jako przykład podał miŃo Głogów Młp, Zapytałrównież dlaczego gmina

Kolbuszowa nie skorzystała z programu Edukacja 501 ogłoszonego PrZeZ Urząd

Marszałkowski pod kątem dofinansowuiiu budo*y obiektow edukacYjnYch. RadnY wYjaŚnił'

że w poprzedniej kadencji Rady prow adzone były rozm ow z Burmistrzem kolbuszowej

odnośnie potrzeby budow} nowego budynku przedszkola w kolbuszowej Dolnej,

W odpowiedzi Burmistrz Kolbuszowej P. Grzegorz Romaniuk wyjaśnił, że temat poszerzenia

granic miasta Kolbuszowa powinien być wslępnie przedyskutowanY na PoszczególnYch

Komisjach Rady. Trzebamiec na uwadzó opiniężarówno radnych jak i mieszkańcow gminy

w tej sprawie. odnośnie nieskorzystania z projektu urzędu Marszałkowskiego Burmistrz

,up.*nił, że odpowie dż nato pytanie zostanie udzielona,

Ad8

projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi kolbuszowej wotum zaufaniaprzedstawił

skarbnik p. Jacek Mrocrek. Rada Miejska w kolbuszowej w głosowaniu jawnym przyjęła

Uchwałę Nr 1|l7 tż4 w przedmiotowej sprawie,

ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMIJJĘ SIĘ: l. BRAK GŁoSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne: ZA (15)

Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja,Julian Dragan, Jan Fryc, GrażynaHalat, Adam Kaczanowski,

Grńyna Maziarz, Dariusz ocimek, Piotr Panek, Rafał Przybyło, Stanisław Rumak, Norbert

tyluiki, karol wesołowsk i, krzy sztof woj cicki, Łukasz zy gora

PRZECIW (2) Józef Fryc, Michał Karkut

WSTMYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Furtak-Draus

NIEOBECNI (3) Stanisław Długosz, Zbigniew Pytlak, Tomasz Ząbczyk

Ad9

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego GminY

Kolbuszow a vłrazze sprawozdaniem z wykonania budzetu Gminy Kolbuszowa za 20ż3 rok

przedstawił Skarbnik P. Jacek Mroczek. Informacja o wykonaniu budzetu Gminy Kolbuszowa

zostŃaprzedstawi ona przez Skarbnika w formie prezentacji multimedialnej, Rada Miejska

w Kolbuszowej w głosówaniu jawnym podjęła uchwałę Nr II/8/24 w przedmiotowej sprawie,

ZA: 15,PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁoSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne: ZA (l5)
Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja,Julian Dragan, Jan Fryc, GrażynaHalat, Adam

Kaczanowski, Grażyna MaziarŹ,Dariusz ocimek, Piotr Panek, Rafał PrzYbYło, Stanisław

Rumak, N orbert Tyi utk i, Karo l We sołowsk i, Krzy sztof Wój c icki, Łukasz Zy gor a



PRZEC IW (2) J ózef F ry c, Katarzyna Furtak-Draus

WSTRZYMUJĘ SIĘ (l) Michał Karkut

NIEOBECNI (3) Stanisław Długosz, Zbigniew Pytlak, Tomasz Ząbczyk

Ad 10

Rada Miejska w Kolbuszowej po zapoznaniu się ze sprawozdaniem z wykonania budzetu
GminY Kolbuszowa za 2023 rok, sprawozdaniem finansowym Gminy Kolbuszowa za 2023
rok, oPinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przęz Burmistrza Kolbuszowej
sPrawozdaniu rocznym z wykonania budZętu Gminy za 2023 rok, informacją o stanie mienia
GminY Kolbuszowa oraz stanowiskiem Komisji Rewizyjnej podjęła uchwałę Nr IIt9t24
w sPrawie udzielęnia absolutorium Burmistrzowi Kolbuszowej z tytułu wykonania budzetu
Gminy Kolbuszowa za2023 rok.

ZA: |5, PRZECIW:2, WSTMYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: l, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne: ZA (l5)

Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja,Julian Dragan, Jan Fryc, GrażynaHalat, Adam Kaczanowski,
GraŻYna Maziarz, Dariusz Ocimek, Piotr Panek, Rafał Przybyło, Stanisław Rumak, Norbert
Tylutki, Karo l Wesołowsk i, Yxrzy sztof Wój c i cki, Łukasz Zy gor a

P RZEC I W (2) Katar zyna Furtak- Draus, M i chał Karkut

BRAK GŁOSU (l) Józef Fryc

NIEOBECNI (3) Stanisław Długosz, Zbigniew Pytlak, Tomasz Ząbczyk

Ad 11

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcie zobowiązania przedstawił Skarbnik P. Jacek Mroczek.
Projekt dotyczy zaciągnięcia zobowiązania w kwocie 143,664 zł na realizacje zadnia pn,
Rozbudowa drogi gminnej nr l03953R Świerczów przęzwieś poleg ającanabudowa chodnika_
dokumęntacja Projektowa, Rada Miejska w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym przyjęła
Uchwałę Nr II/l0/24 w przedmiotowej sprawie.

ZA: I8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne: Z^ (18)

Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja,Julian Dragan, Jan Fryc, Józef Fryc, KatarzynaFurtak_Draus,
GraŻYna Halat, Adam Kaczanowski, Michał Karkut, GrażynaMaziarz,Dariusz ocimek, piotr
Panek, Rafał Przybyło, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, Karol Wesołowski, Krzysztof
Wójcicki, Łukasz Zygora

NIEOBECNI (3) Stanisław Długosz, Zbigniew Pytlak, Tomasz Ząbczyk

Ad 12



Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedń w trybie bezprzetargowym

nieruchomości gruntowej, własności Gminy kolbuszowa, połozonej w kolbuszowej w rejonie

"ii.v 
p."r. Zytńwskiego omówił Kierownik Ref. RiGG P. Tadeusz Serafin. Projekt dotYczY

sprźedazy dńŃkinr tioltt o pow.0,0014 ha. Rada Miejska w Kolbuszowej w głosowaniu

ja*nym przyjęłaUchwalę Nr II/11/24 w przedmiotowej sprawie,

ZA:18, PMECIW: 0, WSTMYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁoSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne: ZA (18)

Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja,Julian Dragan, Jan Fryc, Józef Fryc, KatarzynaFurtak-Draus,

GrńynaHalat, Adam Kaczanowski, MichaiKarkut, GrażynaMaziarz, Dariusz Ocimek, Piotr

Panek, Rafał Przybyło, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, Karol Wesołowski, Krzysztof

Wójcicki, Łukasz Zygora

NIEOBECNI (3) Stanisław Długosz, Zbigniew Pytlak, Tomasz Ząbczyk

Ad 13

Projekt uchwały w sprawie wyrażeniazgody na odpłatne nabycie narzecz gminy Kolbuszowa

niezabudowanej nieiuchomości gruntowej połozonej w porębach kupieńskich przedstawił

Kierownik Ref. RiGG P. Tadeusz Serafin. Projekt dotyczy nabycia narzeczgminy Kolbuszowa

działki o nr 457l:- o pow. 0,0246 ha. Rada Miejska w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym

przyjęłaUchwalę Nr |It 12 l24 w przedmiotowej sprawie,

ZA:18, PMECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne: ZA (18)

Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja,Julian Dragan, Jan Fryc, JÓzef Fryc, KatarzYnaFurtak-Draus,

GrażynaHalat, Adam Kaczanowski, Michał Karkut, GrażynaMaziarz, Dariusz Ocimek, Piotr

panek, Rafał przybyło, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, Karol Wesołowski, KrzYsztof

Wojcicki, Łukasz Zygora

NIEOBECNI (3) Stanisław Długosz, Zbigniew Pytlak, Tomasz Ząbczyk

Ad 14

projekt uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Kolbuszowej omówiła Kierownik Biura

Raóy p. Elżbieta Koczoń-Macheta. Projekt uchwały zakłada ustalenie wynagrodzenia dla

Burmistrza Kolbuszowej w kwocie 20.039,00 zł brutto. Rada Miejska w Kolbuszowej

w głosowaniu jawnym przyjęłaUchwałę Nr II/13/24 w przedmiotowei sprawie,

ZA: I4,PMECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne: ZA (14)



Tomasz Chlebek, Julian Dragan, Jan Fryc, Grażyna Halat, Adam Kaczanowski, Grażyna
Maziarz, Dariusz Ocimek, Piotr Panek, Rafał Przybyło, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki,
Karol Wesołowski, Krzysztof Wójcicki, Łukasz Zygora

PRZECIW (3) Józef Fryc,Katarzyna Furtak-Draus, Michał Karkut

WSTRZYMUJĘ SIĘ (l) Jarosław Czaja

NIEOBECNI (3) Stanisław Długosz, Zbigniew Pytlak, Tomasz Ząbczyk

Ad 15

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet oraz zwrotu kosztów
Podróży omówiła Kierownik Biura Rady P. Elzbieta Koczoń-Macheta. Projekt uchwały
zakładaustalenie wysokości diet dla radnych orazprzęwodniczących organów wykonawczych
jednostek pomocniczych. W omawianej kwestii radni zgłosili następujące wnioski formalne:

1) Radny P. Józef Fryc zawnioskował o wykreślenia z omawianego projektu uchwały
zaPis § 4 ust. 4 w całości. Wniosek nie uzyskał akceptacji Rady Miejskiej

ZA:6, PRZECIW: l l, WSTRZYMUJĘ SIĘ: l, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne: Z^ (6)

Jarosław Czaja, Julian Dragan, Józęf Fryc, Katarzyna Furtak-Draus, Michał Karkut, Grńyna
Maziarz

PRZECIW (ll)Tomasz Chlębek, Grażyna Halat, Adam Kaczanowski, Dariusz Ocimek, Piotr
Panek, Rafał Przybyło, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, Karol Węsołowski, Krzysztof
Wójcicki, Łukasz Zygora

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Jan Fryc

NIEOBECNI (3) Stanisław Długosz, Zbigniew Pytlak, Tomasz Ząbczyk

2) Radny P. Józęf Fryc zawnioskował o wprowadzenię zmiarly w § 4 ust. 1 _ dieta ulega
obnizeniu w danym miesiącu w wysokości l5Yo (zarówno za nieobecność na sesji
i posiedzeniu komisji). wniosek nie uzyskał akceptacji Rady Miejskiej

ZA:6, PRZECIW: l0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: l, NIEOBECNI: 3

W},niki imienne: Z^ (6)

Jarosław Czaja, Julian Dragan, Józęf Fryc, Katarzyna Furtak-Draus, Michał Karkut, Grażyna
Maziarz

PRZECIW (l0)

Tomasz Chlebek, Jan Fryc, Adam Kaczanowski, Dariusz Ocimek, Rafał Przybyło, Stanisław
Rumak, Norbęrt Tylutki, Karol Wesołowski,Krzysztof Wójcicki, Łukasz Zygora



WSTMYMUJĘ SIĘ (1) Piotr Panek

BRAK GŁOSU (1) Grazyna l{alat

NIEOBECNI (3) Stanisław Długosz, Zbigniew Pytlak, Tomasz Z,ąbczyk

3) Radny p. Julian Dragan zgłosił wniosek o wykreślenie z projektu uchWałY zaPisu § 4

pkt 5,6,7 w całości. Wniosek został zaakceptowany przezradnych RadY Miejskiej.

ZA: 18, PMECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne: ZA (18)

Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja,Julian Dragan, Jan Fryc, Józef Fryc, KatarzynaFurtak-Draus,

GrażynaHalat, Adam Kaczanowski, Michał Karkut, GrażynaVlaziarz, Dariusz Ocimek, Piotr

panet, Rafał przybyło, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, Karol Wesołowski, KrzYsztof

Wójcicki, ŁŃasz Zygora

NIEOBECNI (3) Stanisław Długosz, Zbigniew Pytlak, Tomasz Ząbczyk

Rada Miejska w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym przyjęłaUchwałę Nr l|ll4l24 w sPrawie

ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet oraz zwrotu kosztów podrÓĄ z uwzględnieniem

wniosku radnego P. Juliana Dragana.

ZA: 11, pRZECIW: 4, WSTRZvMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne: Z^ (ll)

Tomasz Chlebek, Jan Fryc, Adam Kaczanowski. Dariusz Ocimek, Piotr Panek, Rafał PrzYbYło,

Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, Karol Wesołowski, Krzysztof WÓjcicki, Łukasz ZYgora

pRZECIW (4) Józef Fryc,KŃarzyna Furtak-Drauso GrażynaHalat, Michał Karkut

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Jarosław Czaja, Julian Dragan, GrńynaMaziarz

NIEOBECNI (3) Stanisław Długosz, Zbigniew pytlak, Tomasz Ząbczyk

Ad 16

W puŃcie sprawy różnę Burmistrz Kolbuszowej P. Grzegorz Romaniuk poinformował Radę,

że gmina Kolbuszowa wniosła aport do Społki SIM Ziemi Podkarpackiej w Postaci

nieruchomości o wartości l 350 755,ż5 zł oraz dokumentacji o wartoŚci 15 375,00 zł.

Uzupełniając wypowiedz Burmistrza, Skarbnik P. Jacek Mroczek wyjaŚnił, ze wniesionY aPort

jest wykonanień uchwały Rady Miejskiej w Kolbuszowej z dnia 2Ż wrzeŚnia 20Ż3 roku.

W myśl § 4 ust 3 przedmiotowej uchwały, Burmistrz Kolbuszowej wydał stosowane



Zarządzenie nr 26l/24 z dnia25,04.2024 oraz aktem notarialnym z dniawczorajszego wniósł
wsPomniany wyżej aport w postaci działki o nr ew. 622133 o pow. 0.3875 haorazdokumentacji.

Przewodniczący Rady Miejskiej P, Jan Fryc zwrócił się do radnych o zgłaszanie ewentualnych
tematów o planu pracy Rady na II półrocze 2024 roku do dnia 20 częrwca br. do Biura Rady
Miejskiej. Ponadto poinformował, ze sesje Rady Miejskiej będą się odbywaó w każdąostatnią
Środę miesiąca o godz. 8:00 (z uwagi, że w czwartki odbywają się sesje Rady Powiatu).

RadnY P. Michał Karkut zaapelował o zmianę godziny odbywania się sesji, zaproponował
godz. 14:00. Zapytał równiez jakie podjęto działania i prace w przytulisku dla bezdomnych
zwierząt w kolbuszowej w celu poprawy warunków na tym obiekcie.

Radna P. Katarzyna Furtak-Draus równi ęż zawnioskowała o zmianę zaproponowanej godziny
odbywania się sesji na godziny popołudniowe.

RadnY P. JÓzef Fryc zapytał czy w najbliższym czasie są planowane zmiany kadrowe w ZGKiM
w Kolbuszowej odnośnie prezesa i rady nadzorczej oraz czy lJrząd Miejski planuje
opracowanie planu naprawczego gminy Kolbuszowa w 2024 roku,

W odPowiedzi Burmistrz Kolbuszowej P. GrzegorzRomaniuk wyjaśnił, że kadencja obecnego
zarządu ZGKiM Sp. z o.o. trwa do końca czętwQa2024 roku, W kwestii programu naprawczego
o który pytał radny P. Józef Fryc, Burmistrz powie dział, żę został przygotowany raport, który
obecnie jest analizowany. Na przyszłą qesję będzie mozliwe udzielenie odpowiedzi na
koŃretne pytania w tej sprawie.

Dodatkowych informacji na poprzednie pytania radnego P. Michała Karkuta udzielił Kierownik
Ref. PF P. Janusz Durak. Przedstawił szczegołowe informacje w temacie składanych przez
gminę Kolbuszowa wniosków o dofinansowanie. Kierownik przedstawił jak wyglądają
Procedury naborów w pozyskiwaniu funduszy zewnętrznych. Gmina Kolbuszow a złożyła
następujące wnioski o dofinansowanie:

l) Podniesienie jakości edukacji we wszystkich szkołach podstawowych z terenu gminy
Kolbuszowa- program Fundusze Europejskie dla Podkarpacia 2021-2027 (obecnie
gmina oczekuje na ocenę),

2) Modernizacja boiska sportowego przy Szkole Podstawowej w Bukowcu- program
podkarpacki program odnowy wsi (obecnie gmina oczekuje na ocenę),

3) Edukacja ekologiczna i kształtowanie postaw proekologicznych w Gminię
Kolbuszowa- program Wojewódzki Fundusz Ochrony Srodowiska i Gospodarki
Wodnej w Rzeszowie (obecnie gmina oczekuje na ocenę),

4) Rozwój bazy edukacji ekologicznej w szkole Podstawowej w Bukowcu- program
Wojewodzki Fundusz Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Rzeszowie
(obecnie gmina oczekuje na ocenę),

Gmina Kolbuszowa wspólnie z Niepublicznym Przedszkolem ,,Słoneczny Zakątek"
w Kolbuszowej złożyła wniosek dot. utworzenia miejsc wychowania przed,szkolnego oraz
organizacji dodatkowych zajęć edukacyjnych dla dzieci w wieku przedszkolnym z terenu
gminY Kolbuszowa, jednak na etapie oceny formalnej WUP v,ryłączył nasz zakres z kosztów
kwalifikowanych. Kierownik wyjaśnił równiez, że gmina Kolbuszowa z uwagi na wymogi



formalne projektów niejednokrotnie nie kwalifikuje się i niestety nie moze złoŻYĆ wniosku

o dofinansowanie.

komendant straży Miejskiej p. Grzegorz Dzimiera wyjaśnił, że zgodnie z zaleceniami

Powiatowego Inspektoru weterynarii przygotowano wykaz prac, jakie na|eży wykonać

w przytulisku. Na chwilę obecną uprzątnięto teren przytuliska, wykonano projekt przyłącza

*oav i kana|izacjioraz projekt zagospodarowania pomieszczeń w budynku znajdującym się na

terenie przytuliska.
tl

Radny P. Iózef Fryc zapytał czy obecny Prezes ZGKiM P. Adam Maternia będzie ponownie

aplikował o objęcie stanowiska prezesa na kolejna kadencję?

P. Adam Maternia wyjaśnił, że jeszcze czas na podjęcie takiej decyzji.

Rada Miejska w Kolbuszowej nie wniosła uwag do treści protokołu zpoprzedniej sesji odbYtej

w dniu 6 maja 20ż4 roku. Wobec powyższego protokół uznaje się za przyjęty,

Sesję zakończono o godz. l0:40.

Na tym protokół zakończono.

Protokoł sporządziła: Justyna Mucha uhrdĄ

_ Frzewodniczący
Rady MleJskiej;AolduŁowej

d,ńro

10



RADAMIEJ§I(A
W KOLtsUSUOWEJ

Lista obecności radnych na sesji Rady Miejskiej w Kolbuszowej w dniu 29 maja2024r,

L.p. Nanvisko i Imię Miejscowości Podpis

1 chlebek Tomasz kolbuszowa (*,/rełł
ż. Czaja.|aroslaw, Bukowiec

e,lNs;6To-.,
3. Dragan Julian Werynia

4. Furtak-Draus Katarzyna Kupno
l"hnyrlolTlłkfl - 0\ nl tr

5. Frryc.Ian kolbuszowa Gorna M=
6. Fryc Józef kolbuszowa

Ą \,-}§\ą--
7. Halat Grażyna kolbuszowa Dolna L->(dĄlL
8. kaczanowski Adam kolbuszowa Kfro;o noulk rJ-,

9, karkut Michal kolbuszowa Gorna J"a; lul
l0. Maziarz Graży,na Nowa Wieś

6' ,/ oa7
ll ocimek Dariusz Przedborz, fuo,u" Ou'^e(
lż. panek piotr kolbuszowa Dolna qu
l3. Pytlak Zbigniew Werynia

|4" Przybyło Rafal Kupno //// ą,ź/L
15. Rumak stanisław Widełka

l)

,/

16. Tylutki Norbert Zarębki

11, wesolowski karol kolbtrszowa ru*^ Ą"rz,
l8. Wójcicki Krzysztof I(olbuszowa |);'Ju ą/d
19. Ząbczyk Tomasz Kupno ,t
20. Zygora ł,ukasz Widełka

^a---^€)

ż1 Długosz Stanisław kolbuszowa



LlsTA oBEcNoŚc!

Sołtysów i Przewodniczących Zarządow Osiedli na sesji Rady Miejskiej w Kolbuszowej

w dniu 29.05.2024r.

Kołacz Grażyna

Rozmus GralJną

sudol Edward

Miazga Stanislaw

utka Danuta Zarębki

Halat Grażyna

Draus Barbara

Rumak stanisław

e!, Zbglręy

warzocha Maria

*W_qy!Ę

kolbuszowa

Opalińska Maria kolbuszowa

wesołowski Karol Ko!buszowa

ev

L.p. Nazwisko i lmie Miejscowość Podpis

L. Bukowiec 4a,
2. Domatków arQ', )

3. Dłużeń krvstvna
Huta

przedborska fr"(b^Oźł

4. Fryc Jan
kolbuszowa

Górna
ń

5. Klapówka -L-/
6. Plizga Mieczysław

Z
Kupno @'or" /{),,

7.
Poręby

kupieńskie

8. Tokarz Krystyna świerczów lółh,t dW-^

9. Dułe-e
10.

kolbuszowa
Dolna

óY/,/ą
LL. Maziarz Grażvna Nowa Wieś {2*{
L2. przedbórz /OL,, rń*
13. Widelka rIL-
14.

15. q/-"
16. rł,ń^ńo
L7. l,An^ lz,,



Lista zaproszonych gości na sesję Rady Miejskiej w kolbuszowej
w dniu 29.05.2024r.

1. Grzegorz Romaniuk- Burmistrz Kolbuszowej
2. Jacek Mroczek- Skarbnik Kolbuszowej
3. Krą,sztof Matejek- Sekretarz Kolbuszowej
4. kierownicy Referatów i pracownicy urzędu Miejskiego w kolbuszowej
5. Radni, sołtysi iprzewodniczący zarządow osiedli


